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Dějiště FIS mistrovství světa v klasickém lyžování Liberec 2009 navštívili na konci tohoto
týdne zástupci známé italské lyžařské oblasti Val di Fiemme. Zkušení organizátoři mistrovství
světa z let <?xml:namespace prefix = st1 />1991 a 2003 a kandidáti na pořadatelství světového
šampionátu v roce 2013 si prohlédli běžecký i skokanský areál a ocenili především výstavbu
infrastruktury. Italskou delegaci doprovázeli členové organizačního výboru Liberec 2009 v čele
s jeho prezidentem Romanem Kumpoštem a náměstkem hejtmana Libereckého kraje Radim
Zika.

„Mistrovství světa je neopakovatelná šance, jak region zviditelnit. Věřím, že šampionát nastartuje
trvalý zájem o náš kraj a s tím spojený rozvoj služeb v oblasti turismu. Kromě toho  areály a
infrastruktura v nich vybudovaná budou i nadále sloužit veřejnosti,“ potvrzuje shodné vnímání
šampionátu Zika.

„Líbí se mi, že v Liberci jde klasické lyžování ruku v ruce se sjezdovým. Toto spojení úspěšně funguje
ve Val di Fiemme již mnoho let. Právě vrcholné světové soutěže v klasickém lyžování jsou skvělou
propagací regionu a přitahují zájem návštěvníků, kteří se k nám pak každoročně vracejí,“ reagoval
Pietro de Godenz, předseda organizačního výboru Val di Fiemme a zároveň prezident odboru
cestovního ruchu údolí řeky Avisio.

Zástupci organizačního výboru Val di Fiemme hodnotili areály i z odborného hlediska.  Zajímali
se především o technické údaje jako jsou profily tratí ve Vesci či chlazení nájezdové stopy na
můstcích.

 „Pohled na intenzivní výstavbu areálu je velmi působivý. Obrovskou výhodou je kompaktnost celého
prostoru a snadná dostupnost z centra města. Všechno je přehledné, z jednoho místa vidíte celý
stadion i většinu tratí,“ říká Giacomo Giacomo Boninsegna, koordinátor běžeckých disciplín
organizačního výboru Val di Fiemme na adresu veseckého areálu.


